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Närvarande 

Representanter 

Emma Johansson, Göta studentkår 

Anton Johnsson, Göteborgs Förenade Studentkårer  

Adnan Jordamovic, Göteborgs Förenade Studentkårer 

Viktor Kjellson, Chalmers studentkår 

Emelie Lemann, Chalmers studentkår 

Romina Houshmand. Göteborgs Förenade Studentkårer 

Gabriella Näslund, Göteborgs förenade studentkårer 

Mathilda Lindblad Ryd, Handelshögskolans studentkår 

Leonie Magnusson, Konstkåren 

Ella Olausson, Göta studentkår 

Sofia Börjesson Rintala, Chalmers studentkår 

Erik Järvelä (V) 

Aria Nakhaei (M) 

John Ekman (D) 

Alexandra Stenlund (C)  

Gustav Öberg (S)  

Thomas Larsson (MP)      

Johan Häggman, Göteborgs Universitet 

 

 

Frånvarande politiker 

Daniel Perlkvist (SD) 

Melker Torslén (L) 

Kalle Bäck (KD) 

 

 

Övriga närvarande 

Malin Månsson, Stadsbyggnadsförvaltningen 

Katja Knuutinen Stadsledningskontoret 

 

Justeringsdag: 2023-06-20  

 

Sekreterare 

Katja Knuutinen Stadsledningskontoret 
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1. Mötets öppnande 
Ordförande Gustav Öberg (S) hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

2. Val av justeringsperson 

Aria Nakhaei väljs till justeringsperson. 

 
3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs utan tillägg. 

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

5. Tema studenter och mobilitet 

Emma Johansson, Göta studentkår presenterar en sammanställning av en enkät om 

studenters resvanor. Studenterna betonar att kollektivtrafiken är viktig, 

biljettpriserna behöver sänkas, särskilt på enkelbiljetter. Hållplatser upplevs ibland 

som otrygga. De önskar flera avgångar nattetid. En stor andel av studenterna äger 

inte en cykel. En del väljer bort cykel då de anser att det känns osäkert och otryggt 

och det är höga hastigheter på vägarna. De som cyklar upplever en brist på 

trafikregler och osymmetriska cykelbanor. Styr och ställ är för dyrt och det finns 

för få stationer. En elvariant av styr och ställ skulle vara av intresse.  

Osäkra område identifierade: Centrala staden, Korsvägen, Järntorget, kring 

Domkyrkan och Pedagogen. De upplever en rädsla för att fastna i spårvagnsspåren 

och bli överkörda av spårvagn. 

Majoriteten av studenterna tycker inte att elsparkcyklar är bra. Men det är ett bra 

sätt att ta sig fram men viktigt att skärpa till reglerna kring användningen. 

 

Malin Månsson, stadsbyggnadsförvaltningen berättar hur Göteborg arbetar för att 

bli en attraktiv cykelstad.  

Cykling är ett medel för att nå andra mål, tex målen i att minska klimatpåverkan, 

säkra god luftkvalitet och säkra god ljudkvalitet i Miljö- och klimatprogrammet. 

Ordförande 

Gustav Öberg (S) 

  

 

Justerande 

Aria Nakhaei (M) 
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Cykelprogrammet bygger på de mål som finns i Trafikstrategi för en nära storstad 

2035. Cyklingen ökar men inte tillräckligt snabbt. Göteborgarna är minst nöjd med 

cykeln som transportmedel. 

Trend som kan påverka målet är det ökande elcyklandet, 15 % har tillgång till 

elcykel. 

Tjänster som staden erbjuder för att öka cyklandet är bland annat styr och ställ och 

pumpstationer.  

Det finns inget uttalat studentperspektiv i programmet. Alla göteborgare ska 

prioriteras.  

 

https://goteborg.se/wps/portal/start/trafik-och-resor/trafik-och-gator/cykling-och-

cykelvagar/cykelstaden/mal-och-vision-for-cykelstaden 

 

https://goteborg.se/wps/portal/start/trafik-och-resor/trafik-och-

gator/trafikinformation/statistik-om-trafiken-i-goteborg/trafik--och-

resandeutveckling 

 

 I den efterföljande dialogen uppkom bland annat följande frågor och synpunkter: 

• Hur ska vi få flera studenter att välja cykel i första hand? 

• Följs återställningen av befintliga vägprojekt upp? 

• Trafiksäkerhet- hur jobbar staden med det? 

• Hur skulle det se ut om man hade flera enkelriktade bilvägar? 

• Varför låter man mopeder åka på cykelvägarna? 

• Påverkar kommande nedskärningar i stadsmiljö kommande investeringar i 

cykelprogrammet? 

• Hur jobbar staden med att singelolyckorna ska minska? 

• Många studenter är positiva till Styr och ställ men önskar flera stationer. 

• Förs samtal med privata aktörer typ taxibolag? 

• Blandade känslor kring elsparkcyklar, hur uppfattas det. Viktigt med 

tydliga regler kring och upprättande av dessa. 

• Prioritering av otrygga hållplatser och vägar viktigt. 

• Har det gjorts skillnad på frågorna till de som är nyinflyttade eller 

göteborgare sedan länge?  

• Bort med taxibilar från spårvagnsspår och bussvägar 

• Många internationella studenter, jobbar man på något sätt gentemot de som 

inte har svenska som första språk? 

Studentforum noterar informationen och den efterföljande dialogen 

 

6. Rapport från näringslivsstrategiska programmets stormöte 

Viktor Kjellson, Chalmers studentkår, rapporterar från näringslivsstrategiska 

programmets stormöte 21 april 2023. 

Programmets målbild är att skapa 120 000 nya jobb till 2035. Studentforum är 

referensorganisation.  

https://goteborg.se/wps/portal/start/trafik-och-resor/trafik-och-gator/cykling-och-cykelvagar/cykelstaden/mal-och-vision-for-cykelstaden
https://goteborg.se/wps/portal/start/trafik-och-resor/trafik-och-gator/cykling-och-cykelvagar/cykelstaden/mal-och-vision-for-cykelstaden
https://goteborg.se/wps/portal/start/trafik-och-resor/trafik-och-gator/trafikinformation/statistik-om-trafiken-i-goteborg/trafik--och-resandeutveckling
https://goteborg.se/wps/portal/start/trafik-och-resor/trafik-och-gator/trafikinformation/statistik-om-trafiken-i-goteborg/trafik--och-resandeutveckling
https://goteborg.se/wps/portal/start/trafik-och-resor/trafik-och-gator/trafikinformation/statistik-om-trafiken-i-goteborg/trafik--och-resandeutveckling
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Utvärdering från stormöte:  ojämn fördelning från kårerna, ojämn fördelning 

mellan strategiska områden. Svårigheter att förmedla vad stormötet innebär och 

varför man borde delta. 

Rekommendationer för kommande år: Påbörja rekryteringen tidigare, återanvänd 

processer och material, tydligare återkoppling, högre närvaro från politiken. 

Längre tid på stormötet, hann inte prata klart. 

Viktigt att få ett tema man kan tycka till om. Viktigt att fundera hur man bättre kan 

inkludera studenterna i stormötet. Ett tips är att lägga till ytterligare mingeltid 

efteråt. 

Studentforum antecknar informationen 

 

7. Utvärdering av Studentforums arbetsformer  

En enkät med frågor om arbetsformerna har skickats ut till Studentforum.  

Beslut: Beredningsgruppen behandlar svaren på kommande beredningsmöte 

 

8. Beslut om verksamhetsberättelse för Studentforum 2022–2023  

Beslut: Studentforum godkänner verksamhetsberättelse 2022/2023 

 

9. Anmälan om deltagande Studentforum och beredningsgrupp 2023–2024  

I beredningsgruppen ingår representanter från Göteborgs Förenade Studentkårer, 

Chalmers studentkår och Göta studentkår. Politiska representanter är Gustav Öberg 

och Aria Nakhaei. Christian Westerberg ingår som representant för näringslivet 

genom Näringslivsgruppen, Göteborg & Co. 

 

Efter val i respektive studentkår meddelas namn på övriga representanter till 

Studentforum till Studentforums kansli. 

Studentforum antecknar informationen 

 

10. Beslut om mötestider 2023–2024 

 

Beslut: Studentforum beslutar att godkänna mötestiderna enligt ovan förslag.  

 

 

Beredning med 
lunch kl. 12-14 

Beredning 
kl.13-14 (digitalt) 

Sammanträde  
kl.16-18  

Onsdag 16 augusti  Onsdag 30 augusti 

Torsdag 14 september Torsdag 26 oktober Onsdag 22 november 

Torsdag 30 november Torsdag 18 januari Onsdag 31 januari 

Torsdag 8 februari Torsdag 21 mars Onsdag 10 april 

Torsdag 18 april Torsdag 23 maj Onsdag 12 juni 
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11. Beslut om inriktning för kommande verksamhetsår (kompletteras med teman 

på första mötet i höst)  

Beslut: Studentforum beslutar om inriktning för kommande verksamhetsår med 

komplettering av teman på första mötet i höst.  

 

12. Övriga frågor 

Johan Häggman noterar att Studentforum fyller 20 år kommande år. Kan detta 

uppmärksammas på något sätt? 

Aria Nakhaei tackar för ett gott samarbete. Gustav Öberg tackar speciellt de 

avgående representanterna och hälsar de nya varmt välkomna till Studentforum 

13. Mötets avslutande 

Ordförande tackar för ett bra möte och önskar trevlig sommar och avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


